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Narada Dyrektorów odbyła się w pierwszym dniu XXVII Konferencji Problemowej w Łodzi,
uczestniczyli budynku Rektoratu Uniwersytetu Medycznego. Nieobecni byli dyrektorzy Biblioteki
Medycznej Collegium Medicum UMK w Bydgoszczy oraz Głównej Biblioteki Lekarskiej.

Rozpoczynając naradę dyrektorów przewodnicząca Zespołu Wykonawczego Kolegium Dyrektorów
poinformowała o konieczności ponownego przyjrzenia się trudnościom, na jakie napotyka projekt
utworzenia konsorcjum MeSH. Zagadnienie to zreferowała mgr Anna Uryga. Z jej wypowiedzi
wynika, że każda zmiana zapisu w dyskutowanym projekcie wywołuje uwagi władz lub radców
prawnych kolejnych uczelni i sprawa ciągle nie może zostać sfinalizowana. Aktualnie mogłoby
powstać konsorcjum nie obejmujące wszystkich bibliotek. Zaproponowała rozpatrzenie innej
możliwości rozwiązania tego problemu: przekształcenie Kolegium Dyrektorów w Konferencję
Dyrektorów i opracowanie takiego regulaminu (na wzór regulaminu KRUM), który umożliwiłby
uporządkowanie sprawy MeSH jako jednego z przedsięwzięć tej Konferencji.
Odbyła się na długa dyskusja na temat drugiej propozycji, podczas której dyrektorzy doszli do
wniosku, że jest to korzystniejsze rozwiązanie, gdyż umożliwia uporządkowanie również innych
wspólnych przedsięwzięć. Postanowiono, że projekt regulaminu Konferencji Dyrektorów zostanie
opracowany na roboczym spotkaniu dyrektorów bibliotek medycznych, które zorganizowane
zostanie w Lublinie przy okazji Zjazdu Konferencji Dyrektorów Bibliotek Akademickich Szkół
Wyższych (22-23 września br.). Następnie biblioteki otrzymają 2 tygodnie na przeanalizowanie i
ewentualne uzupełnienie zapisów regulaminu. Pod koniec października zostanie zorganizowane
spotkanie dyrektorów w Warszawie, na którym przyjęty zostanie regulamin, przekształcenie
Kolegium w Konferencje Dyrektorów i wybór organów Konferencji.

Mgr A. Piotrowicz poinformowała, że zwrócili się do niej uczestnicy projektu Wielkopolskie
Centrum Telemedycyny (http://www.telemedycyna.wlkp.pl), którymi są Uniwersytet Medyczny w
Poznaniu, Poznańskie Centrum Superkomputerowo-Sieciowe i Politechnika Poznańska, z
zapytaniem o możliwość dostępu do „bazy danych słownika MeSH”, ponieważ chcieliby korzystać
z terminologii polsko-angielskiej MeSH do opisu przypadków klinicznych i łączenia ich z
zewnętrznymi zasobami w języku angielskim. Ponieważ uczestnicy projektu chcieliby
zorganizować w tej sprawie spotkanie, poprosiła członków Kolegium Dyrektorów o opinię w tej
sprawie. Po dyskusji upoważniono mgr A. Piotrowicz do poinformowania twórców platformy, że
powstaje organizacja (Konferencja Dyrektorów), która ukonstytuuje się do końca roku i która
będzie mogła sformułować warunki dostępu do kartoteki MeSH.

Podczas narady ustalono miejsce i problematykę kolejnej konferencji. Jej organizatorem będzie
Biblioteka Główna Akademii Medycznej we Wrocławiu. Konferencja ma zostać poświęcona
zarządzaniu zbiorami w bibliotekach medycznych.

Na koniec nawiązano do zjazdu Konferencji Dyrektorów Bibliotek Akademickich Szkół Wyższych,
podczas którego odbędą się wybory do władz Konferencji. Ustalono, że kandydatką bibliotek
medycznych będzie mgr Anna Grygorowicz, dyrektor Biblioteki Głównej Gdańskiego
Uniwersytetu Medycznego.
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